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Informasjon om ekstraordinært årsmøte i 
Seahawks 30. september 2024 
 
Vi har i år valgt å kalle inn til ekstraordinært årsmøte. Grunnen til dette er noen ganske 
store endringer som har skjedd hos Seahawks i løpet av sommeren, som gjør at vi 
ønsker å endre organisasjonsplanen til klubben.  
 
NIF har også gjort endringer i NIFs lov, noe som gjør at vi ønsker å gjøre noen endringer i 
noen av utvalgene vi har.  
 
I tillegg har det blitt utarbeidet instrukser til valgkomitéen og kontrollutvalget som må 
godkjennes av årsmøtet.  
 
Sakene som står på sakslisten er:  
 
Sak 8.1 Endringer for kontrollutvalget – gjeldende fra dagens dato  

a) Endring i lov § 10 (4) 
Her er det lagt til i klubbens lov av kontrollutvalget arbeider etter egen 
instruks, utarbeidet av klubben og godkjent av årsmøtet.  
 

b) Vedta instruks for kontrollutvalget 
Her skal årsmøte godkjenne instruksen som er utarbeidet. Instruksen er 
publisert på vår hjemmeside, sammen med resterende dokumenter til det 
ekstraordinære årsmøtet.  

 
Sak 8.2 Endringer for valgkomitéen – gjeldende fra dagens dato 

a) Endring i lov § 10 (5) 
Her er det lagt til i klubbens lov av valgkomitéen arbeider etter egen instruks, 
utarbeidet av klubben og godkjent av årsmøtet. Dette er gjeldende fra 
30.09.24. 

 
b) Vedta instruks for valgkomitéen 

Her skal årsmøte godkjenne instruksen som er utarbeidet. Instruksen er 
publisert på vår hjemmeside, sammen med resterende dokumenter til det 
ekstraordinære årsmøtet. Dette er gjeldende fra 30.09.24 

 
Sak 8.3 Valg av nytt styremedlem – gjeldende fram til ordinært årsmøte 2025 

Velger inn representant for Senior Cheer. Resterende plasser i styret består.  
Etter at BTSI Cheerleading og Cheerdance har slått seg sammen med Seahawks, 
har vi fire store lag i klubben som ikke har fått mulighet til å bli representert i 
hovedstyret. Vi ønsker, fram til neste ordinære årsmøte, å opprette en ny plass i 
styret, slik at deres tidligere styreleder kan velges inn i Seahawks sitt styre. Alle 
andre plasser i styret forblir som de er. 
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Sak 8.4 Endre styresammensetning – gjeldende fra ordinært årsmøtet 2025 
§ 10 (3-14 a) i loven vår 
Organisasjonsplan 
NIF har endret sin lov, og har fjernet kravet om vara i styret. På bakgrunn av dette 
og endringene vi har hatt i klubben ønsker vi å gjøre endringer på styrets 
oppbygging.  
 
I dag er det ingen føringer på hvem som skal sitte i styret, med unntak av den 
lovpålagte kjønnsfordelingen. Vi ønsker å legge flere styringer på dette, i tillegg til 
at styremedlemmer velges inn i styret til en spesifikk plass med begrensede 
oppgaver. Vi tror dette kan gjøre det lettere å rekruttere medlemmer til styret, 
samtidig som det vil sikre at alle klubbens undergrupper er representert i 
klubbens styre.  
 
Endringene innebærer:  
- Leder og nestleder er ansvarlig for julecup. Ingen begrensninger per idrett. 
- Medlem - senior am fot 
- Medlem - junior am fot 
- Medlem - senior cheer 
- Medlem - U18 cheer 

 
I tillegg har vi fjernet vara fra styret. Dette er fordi en vara ikke ville kunne fylle inn 
hvilken som helst rolle, og vi ønsker heller å få hjelp av undergruppene eller 
avholde ekstraordinært årsmøte, dersom det skulle være nødvendig.  

 
Disse endringene er lagt inn i loven, og illustrert i organisasjonsplanen. 
Organisasjonsplanen og aller dens endringer godkjennes i en annen sak.  
 
Disse endringene er gjeldene fra og med valg til ordinært årsmøte 2025.  

 
Sak 8.5 Endre størrelse på valgkomité – gjeldende fra ordinært årsmøte 2025 

§ 10 (3-14 d) i loven vår 
Organisasjonsplan 
I dag er det ingen føringer på hvem som sitter i valgkomitéen. Vi ønsker at det skal 
sitte minst én person per idrett i valgkomitéen. I tillegg ønsker vi én vara fra hver 
idrett, slik at vi er sikker på at begge idretter vil være godt dekket når nytt styre skal 
velges.  
 
Disse endringene er gjeldende fra og med valg til ordinært årsmøte 2025.  
 

Sak 8.6 Endring i lov § 10 (3) – gjeldende fra ordinært årsmøte 2025 
Angående valg av vara for valgkomitéen  
Gjeldende lov sier at det skal velges 1. vara, 2. vara etc. Vi ønsker å velge vara per 
idrett til valgkomitéen.  
 
Disse endringene er gjeldende fra og med valg til ordinært årsmøte 2025.  
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Sak 8.7 Godkjenne ny organisasjonsplan 
Alle endringene over gjenspeiles også i organisasjonsplanen. 
Organisasjonsplanen er også litt mer detaljert og viser andre roller i klubben. 
Tidligere organisasjonsplan er enkel og viser et veldig generelt oppsett fra årsmøte 
til undergrupper. Ny organisasjonsplan er mer detaljert og viser sammenhengen 
mellom styret og undergrupper.  

 
 
 
Utarbeidet av Kjersti Bringedal, daglig leder 


